
Zápis ze zasedání parlamentu 
1. 12. 2015 

Bubenečská kolej 
Zápis provedl: Kateřina Pacáková  

 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:05  
 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do konference 
parlamentu. Prezident navrhuje přidání bodu Prezentace SU FJFI 
 
Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl zaslán                       
do konference parlamentu SU ČVUT s přidání bodu prezentace SU FJFI. 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Prezentace Studentské Unie FJFI 

 Robin Stržínek 
 cílem je stát se externím klubem 
 sídlí na FJFI, ulice Břehová 
 obrat cca 650 000 kč ročně 
 akce a aktivity: Víkendovka pro prváky, Noc na Jaderce, Drakiáda, Ples fakulty “Všejaderná 

fúze” (700 lidí), Bažantrikulace (oficiální pasování prváků), Běh na 4 pí, TCN (letní tábor pro 
středoškoláky), divadelní představení v psychiatrické léčebně v Bohnicích, časopis Corpus 
omne, Ples v Děčíně (s FD), ... 

 
19:11 Přišel Petr Hnyk za klub STOH 
19:13 Přišel Marek Záveský za Křesťanský klub. 
 
Marek Záveský: Co znamená Corpus Omne? 
Odpověď: První dvě slova Newtonova zákona. 
Jakub Brož: Jaká je motivace stát se externím členem? 
Odpověď: Spojit se pod jednou hlavičkou, na akcích být jednotní jako zástupci ČVUT. 
Jakub Brož: V jakém stavu je fúze, kdy by k tomu mělo dojít? 
Prezident: To je na Parlamentu. 
Robin Stržínek: 17.12. je valná hromada, kde je možné to schválit. 
> do Parlamentu bude zaslána pozvánka na volně přístupnou Valnou hromadu. 
Stanislav Jeřábek: Děkuje FJFI a Centrále, už bylo na čase to zrealizovat. 
Oldřich Štumbauer: Už nyní probíhá spolupráce s FJFI na některých akcích. Externí instituce nechápou 
rozdíl mezi SU ČVUT a SU FJFI. 
Nikola : Přemýšlíte nad změnou názvu? 
Robin Stržínek: Ne, není důvod. 
 

 
Stránka 1 z 6 



Zápis ze zasedání parlamentu 
1. 12. 2015 

Bubenečská kolej 

3 Schválení zápisů  
Prezident: Upozorňuje, že byl porušen předpis o zaslání zápisů 48 hodin před. 
Jakub Brož: Navrhuje zápisy nyní neřešit. 
Veronika Huvarová souhlasí. 
Jakub Brož: Navrhuje přepracovat koncept zápisů. 
Stanislav Jeřábek: Navrhuje změnu přípravy, následně zaslání 48 hodin před. 
Veronika Huvarová: Apeluje, aby zápisy byly hotové hned do následujícího Parlamentu i s 
připomínkami. 

4 Informace z klubů 
Křesťanský klub: Těšíme se na Vánoce, řešíme volby do představenstva 
 
PodoLee: vyhlášené volby na předsedu, jsou veřejně přístupné, čekají na definitivní odpozastavení 
(možné ve čtvrtek), 9.12. Podolský benchpress, apeluje na kluby ohledně vyvěšení plakátů, 16.12. 
Podolské Vánoce přicházejí.  
 
Jakub Brož: Jak jsou vyřešené mandáty v představenstvu. 
Prezident: Sporný předpis je považován za neplatný. Platným je poslední známý stav. Pravděpodobně 
bude dodána závěrečná správa z celého období pozastavení klubu PodOLee. Kontrolní výbor se 
nevyjádřil. 
Stanislav Jeřábek: Zapracujete na stanovách? 
Odpověď: Je to v plánu, po revizi stanov SU. 
 
Buben: Zvoleno nové představenstvo, nabývá mandátu 3.12. Na dalším Parlamentu bude nový 
delegát.  
 
SIlicon Hill: Už 3. měsíc finišuje rekonstrukce, seznamují se s dočasným ředitelem SUZu, řeší 
veškerou dokumentaci ve vztahu k SUZu 
 
Masařka: Končí montování wifi, bude Vánoční párty 
 
BEST: před měsícem EBEC, spokojenost firem a účastníků, 2.12. “Cantus” na Podolí 
 
STOH: zvoleno nové představenstvo, členka představenstva je z Brna :) probíhá spolupráce s 
ostatními kluby 
 
eFDrive: reprezentace na Dni otevřených dveří FD, zvoleno představenstvo (v rámci Noci na fakultě) 
 
BION: zvoleno nové představenstvo, předseda Tomáš Pokorný, též delegát, zástupce delegáta je Jan 
Týbl, 12.12. pořádáme Vánoční večírek, prezentace na Dni otevřených dvěří FBMI 
 
ESC: dvě přednášky s hojnou účastí 
 
Sincoolka: proběhne večer deskových her, Vánoční párty, byl zvolen nový zástupce kolárny 
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Oldřich Štumbauer: přidávejte prosím akce do kalendáře kalendar@su.cvut.cz > budou vidět pro 
všechny 
 
Marie Hoťková: Pokud chcete, aby akce byla prezentována na FB SU, udejte SU ČVUT jako 
pořadatele a oslovte mě 
  

5 Info z Akademického Senátu 
● proběhly doplňující volby do AS (FIT, FSv) 
● chválili podmínky příjmacího řízení na všechny obory na MÚVS 
● schválen harmonogram akademického roku 2016/2017 (začátek 1.10.) 
● prosí o zpětnou vazbu na proběhlé změny 
● schválena aktualizace dlouhodobého záměru (ovlivněno změnou kvestora a prorektora pro 

rozvoj) 
● schváleny Institucionální projekty pro rok 2016 
● na žádost zašlu Strategii k připomínkování 
● zvažuje se odkup budovy rektorátu od VŠCHT 
● budova ČIRK by měla být v provozu od 1.10. 
● kvestor byl volen, rozhodnutí nepadlo 
● ředitel SUZu  v dohledné době se sejde volení komise 
● AS podpoří žalobu UK a VŠE na Prezident ČR ve věci nejmenování profesorů 

 
Jakub Brož: Kdo je v komisi pro výběr ředitele? 
Odpověď: Olšák, Kříha, já, dál asi nejsem oprávněn zmiňovat. 
Jakub Brož: Kolik je členů v komisi? 
Odpověď: Cca 8  9. 
Ondřej Hába: Prosím o informace o Slavnostním zasedání AS. 
Odpověď: Strategie obsahuje obecné věci, není řečeno nic konkrétního. Měla by platit desítky let. 
Kryštof Urbaniec vystoupil s výtkou, že nejsou příliš ve Strategii zmiňování studenti. 
Robin Stržínek: Za kolik a z čeho bude financována stavba “Kloknerova centra”? 
Odpověď: Po vykoupení pozemků ČVUT a VŠCHT developerem by část výdělku připadající ČVUT 
měla pokrýt náklady. Diskutuje se o prodeji dalších nemovitostí (“střešovická sauna”,..). 
 

6 Ekonomická činnost “Podolské Vánoce přicházejí” 
●  tradiční akce, pořádaná před menzou pořádaná formou vánočních trhů 

 
Ondřej Hába: Jaký je důvod pro dvě různé sazby DPH? 
Odpověď: Bylo to tak už loni. 
Veronika Huvarová: Jaká má být výsledná bilance? 
Odpověď: Je to nevýdělečné, nicméně neztrátové. 
Jakub Brož: Předpokládá se, že PodOLee už bude odpozastavené? Je úsus, že pozastavený klub 
nemůže čerpat finance. 
Prezident: Centrála předpokládá odpozastavení 3.12 
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Usnesení: 

„Studentská parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu PodOLee                 
“Podolské Vánoce přicházejí” pod podmínkou, že v době konání akce bude klub PodOLee                         
odpozastavený.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

7 Různé 
ORSE 

 po konzultaci s právníkem jsou další náklady vyčísleny na cca 9 000 kč 
 součástí dohody o narovnání bude kanzule o vyrovnání všech  
 centrála zvažuje financování z Rezervy, nicméně to bude konzultováno s Parlamentem 

 
Finance 

 schvalování rozpočtu na rok 2016 v lednu 2016 
 akce Centrály mají různý charakter > dojde k úpravě rozpočtu 
 dojde k celkovému ponížení rozpočtu > jelikož Masaryčka žádá o předčasné splacení části 

půjčky (celková hodnota 400 000 kč) 
 FST probíhají procesem schvalování, valná část projektů FSP je nesprávně podaná, 

pravděpodobně pro zájemce proběhne školení na správné psaní FST 
 
Delegáti 

 1.1. je nutno znovujmenovat delegáty, ti si musí znovu jmenovat své zástupce 
 je nutné upravit přístupy do konference a do banky 

 
Kontrolní výbor 

 stále je jedno volné místo 
 
Studentská unie ze Skotska 

 komunikovali s UK, VŠE a ISC 
 všichni členové univerzity jsou automaticky členy unie 
 chtějí změnit fungování 
 mají zájem o fungování samosprávy, studentské komory v AS 
 členové centrály jsou placeni unií a berou si rok studyjního volna 
 cca 350 součástí 
 sídlí v centru Glasgow 
 financováni z Univerzity, zápisného ze sportovních kroužků, darů od Alumni 
 > bude zaslán elektronicky průvodce prváku 

 
4kč fond 

 zahrnuje kolejní kluby výjma BIONu 
 celkově za rok obsahuje cca 200 000kč 
 po připomínkování bude projednána nová verze, která bude projednána na schůzce se SUZ 
 je tam několik sporných bodů ohledně čerpání i toho, zdali kolejné samoplátců spadá do 

dohody a za jakých podmínek 
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Odvody 

 Masařka, Sincoolka, Orlík a BION ještě neodvedli všechny platby celkem v hodnotě téměř 100 
000kč 

 bylo avizováno datum splatnosti do konce listopadu, která byla porušena 
 BION asi posílal, Masařka se čeká, až si na to někdo najde čas, Sincoolka neví, v jakém je to 

stavu 
 do týdne kluby slíbily splacení 

 
Kalendář 

 Prezident prosí o nahlášení a zapsání akcí na následujích 6 měsíců do kalendáře 
 na základě toho budou ustanoveny termíny Zasedání Parlamentu na LS 2015/16 
 Přesun lednového parlamentu z 21.1. na 6.1. 

Petr Hnyk, Veronika Huvarová: vyjadřují nesouhlas s přesunem termínu 
> termín dalšího zasedání je 21.1. 
 
MÚVS 

 předmět Marketingová strategie probíhá ve spolupráci s firmami 
 už probíhá kontakt se zodpovědnou osobou 
 kluby, které se zapojí, budou mít jeden až dva týmy k dispozici pro tvorbu marketingového 

plánu 
 spolupráce trvá necelý letní semestr 
 klub je “zadavatelem”, může si usměrňovat, o co má zájem 
 je nutné se s nimi osobně sejít, komunikovat mailem 
 na konci projektu klub obdrží zprávu o možných řešeních, u kterého ohodnotí jeho přínos, 

efektivitu atd. 
 přínosem je možnost zjistit své silné a slabé stránky, zjistit jak lépe oslovit cílovou skupinu 
 vynaložení finančních prostředků je na vlastním zvážení klubů 
 do 16.12. se kluby, které mají zájem musí ozvat Marii Hoťkové 

 STOH, Buben má zájem 
 
Vánoční večírek 

 Marie distribuuje lístky 
 
Stanislav Jeřábek: Posílá do konference email mimo jiné o aktivitách od ACSA (prosím vyplňte 
dotazník). 
Veronika Huvarová a Jakub Brož se loučí, je to jejich poslední Parlament. 
 
Studentský majáles (Oldřich Štumbauer) 

 pořádán studenty FF UK 
 vznikla myšlenka spolupráce i s VŠCHT a VŠE 
 rozcházejí se názory na formy financování akce a na konkrétní výběr a financování kapel, 

bohužel je to kritickým bodem 
 výsledek schůze je odpuštění od myšlenky jedné společné akce, ale spíš zastřešení několika 

akcí různých univerzit pod jednou hlavičkou 
 pokud má někdo zájem zapojit se do organizace ročníku 2016, může se mi ozvat 

 

 
Stránka 5 z 6 



Zápis ze zasedání parlamentu 
1. 12. 2015 

Bubenečská kolej 
 
University Band Contest 

 koncept, který byl nabídnut z SUS Ostrava nevyhovuje počtu kapel v Praze 
 koncept je pozměněn a budete o něm ještě informováni 

Lobkowicz 
 informace byly zaslány do Parlamentu, vyjádřete se prosím 

Star Wars 
 lístky jsou k vyzvednutí v Infocentru po zaplacení 110kč 

Konec zasedání 20:48 
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